
 

Grimstad Arbeiderparti 
Årsberetning 2021 

Du inviteres herved til årsmøte i 
Grimstad Arbeiderparti 

 
26. januar 2022 kl. 19.00 på̊ Grimstad Vertshus 
 
Dagsorden: 
 
Velkommen 
Innledning ved – Samferdselsminister Jon Ivar Nygård (via Teams) 
Godkjenning av dagsorden 
Valg av dirigent og sekretær 
Valg av to til å signere protokollen 
Vedtekter for Grimstad Arbeiderparti – blir lagt ut på forhånd 
Årsberetninger – blir lagt ut på forhånd 
Regnskap for 2021 – blir lagt ut på forhånd 
Budsjett for 2022 – blir lagt ut på forhånd 
Innkomne forslag – blir lagt ut på forhånd  
Valg – blir lagt ut på forhånd 
Avslutning 
 
Det blir enkel servering og utlodning.  
Vel møtt! 
 
Grimstad 24. januar 2021.  
 
 
________________________ 
David Bergh Tharaldsen 
Leder Grimstad Arbeiderparti 
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Årsberetning fra styret 2021:  
Koronapandemien 
Også i 2021 var Norge, og lokallaget preget av koronapandemien, og begrensninger i aktivitetene. 

Først etter sommerferien, da valgkampen virkelig begynte åpnet landet opp så mye at vi kunne 

samles fysisk igjen. 

Styremøter 
Det har siden sist årsmøte, 27. januar 2021, vært avholdt 11 styremøter i Grimstad 
arbeiderparti, pluss 2 ekstraordinære styremøter; og det har vært mange saker til 
behandling. Styremøtene før sommerferien har vært tilgjengelige via Teams i hovedsak, men 
invitasjon og møteplan har ikke blitt sendt til alle medlemmer for hvert møte. I begynnelsen 
av hvert halvår har møteplan både for styremøter og medlemsmøter vært sendt ut til 
organisasjonen. 
 
Det er også gjennomført et møte om prioritering av fylkesveier. Det har videre vært 
gjennomført et møte om sosiale medier (4 styremedlemmer), samt et møte om in 
formasjonsflyt til medlemmene, med redaktøren for FB og sekretæren. 
 
Styret har bestått av: 
Leder David Bergh Tharaldsen 
Nestleder Brit Eskedal 
Kasserer Anders Bjerkholt 
Medlemsansvarlig Dag Øverland 
Styremedlem/kvinnekontakt Anne Førde Ekra 
Sekretær Åse Mortensen 
Styremedlem Grethe Berdal 
Vara William Haddeland 
Vara Maria Langeland Kiland 
Vara     Per Kristian Finstad 
1.mai-komité Styret (sammen med Fagforbundet, Fellesforbundet, LO, 

Rødt og SV) 
Gruppeleder for kommunestyregruppa, Marit Grefstad, møter fast på styremøtene 
 
Valgkomité Leder Marit Grefstad 
 Medlem Anne Førde Ekra 
 Medlem David Bergh Tharaldsen 
 
Revisorer  Irena Gierstae 
  Rita Wold 
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Deltaker i representantskapet David Bergh Tharaldsen 
  Brit Eskedal 
  Marit Grefstad 
 Vara Håvard Røiseland 
 Vara Åse Mortensen 
 Vara Jarle Christiansen 
 
 
Fylkespartiets årsmøte David Bergh Tharaldsen 
  Maria Langeland Kiland 
  Åse Mortensen 
  Per Kristian Finstad 
  Irena Gierstae 
 Vara Rita Wold 
 Vara Håvard Røiseland 
 Vara Dag Øverland 
 Vara Ailen Roaas 
 
Kontakt Brønnøysundregisteret Anders Bjerkholt 
 
Redaktører Facebook og nettside Anders Bjerkholt 
 Åse Mortensen 
     David B. Tharaldsen 
 

Medlemsmøter 
I løpet av 2021 har det blitt avholdt følgende medlemsmøter:  
Årsmøte 27. januar 2021 
Medlemsmøter: 14. april (digitalt), 22. september, 19. oktober og 24. november 
Sommeravslutning – ble ikke avholdt grunnet koronarestriksjoner. 
22. juli-markering på kirkeheia. 
Juleavslutning 16. desember – ble ikke gjennomført grunnet koronarestriksjoner. 

Stortingsvalget 2021:  
Vi klarte ikke å lage en valgkamporganisasjon, og leder lagde oversikt over aktiviteter, og brukte 

styret som sparringspartner for å få et greit aktivitetsnivå. Koronapandemien la mange 

begrensninger, blant annet var det ikke aktuelt med dør-til-dør aktiviteter. 

Det var planlagt to stands i juni, som dessverre ikke ble noe av, mens de fire i august og september 

ble gjennomført. I tillegg tok noen initiativ til to ekstra stands, to lørdager før vår planlagte første. 

Det var bra, da vi ellers ville vært det eneste partiet som ikke hadde stand. 
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Vi har i tillegg hatt to postkasserunder, med brosjyrer, samt delt innlegg, skrevet i avisa, og 

kommentert i sosiale medier. Vi handlet roser gjennom Anne Merete, noe som var veldig populært.  

De første standene hadde vi ikke, og det var noe både medlemmer og ikke-medlemmer savnet. 

Valg-/aktivitetskomiteens arbeid 
Denne har ikke vært etablert. Vil bli etablert tidlig i 2022 for å starte prosessen frem til valget 
i 2023. 

Studieaktivitet 
Grunnet koronapandemien, har vi ikke hatt aktivitet på dette området. 

Representantskapsmøter 
Grimstad Arbeiderparti har deltatt på alle møtene i representantskapet, som var 2 før 
sommerferien. Etter sommerferien har vi vært på 2 møter. Grunnet koronasituasjonen har 
de fleste møtene vært gjennomført via Teams. Det har også vært noen utfordringer å stille 
fulltallig grunnet koronasituasjonen, samt stort arbeidspress på mange av deltakerne. 

Fylkespartiets årsmøte 
Årsmøtet ble gjennomført 28. og 29. mars, via Teams. Vi stilte fulltallig, dvs. 5 delegater. Vi 
hadde forberedende møte i lokallaget 9. mars. 

Arendalsuka 
Arendalsuka ble gjennomført i 2021, og Grimstad Arbeiderparti deltok. 

1.mai arrangement  
Grimstad Arbeiderparti stilte sammen med noen fra Rødt og SV, for å tilfredsstille 
koronarestriksjonene. Leder i Grimstad Arbeiderparti holdt en tale, og la ned en krans ved 
minnesmerket. Det var ikke tog, men Grimstad musikkorps bidro til å gjøre det til et flott 
arrangement. Vi avsluttet med en tale og kransenedleggelse ved bysten av Magnhild Hagelia. 

Medlemmer 
Pr. 08.01.2020 hadde Grimstad Arbeiderparti 181 aktive medlemmer, som er en nedgang på 
4 medlemmer, netto, siden 8.1.2019. Det var 171 medlemmer per 2.1.2021, som er en 
nedgang på 10 medlemmer. Per 1.1.2022 var det 151 medlemmer. Denne nedgangen 
skyldes blant annet endringer i medlemsregisteret. Det er derfor mer reelle tall fra 2021. 

Årsmøteaktiviteter 
Valgkomiteen har avholdt 4 møter. I tillegg er det informert om årsmøtet på FB. Innkalling på 
SMS ble sendt ut i slutten av desember 2021, til alle aktive medlemmer, og årsmøtet ble 
også annonsert i Grimstad Adressetidende, samt på FB-siden og hjemmesiden vår. 
Valgkomiteens forslag ble lagt ut på hjemmesiden til Grimstad Arbeiderparti like før 
årsmøtet. 
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Medlemsutvikling 
År 

(Januar) 

2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 

Ant. medl. 130 156 151 158 165 161 163 158  185 181 171 151 

 

Medlemsutviklingen gjorde et godt hopp oppover etter 2017, til tross for at vi har vært lite 

aktive på vervingsfronten. Det ble en kraftig nedgang fra 2020, som skyldes en ny og bedre 

medlemsløsning, med bedre kontroll/oversikt, som er mer reell. 

Det er aktive medlemmer som her er registrert, men det er noen færre som har betalt hvert 

år. De som ikke betaler, blir slettet etter to år. 

 

David B. Tharaldsen Brit Eskedal  Anders Bjerkholt Dag Øverland 

leder   nestleder  kasserer  medlemsansvarlig 
 
 
 
Anne Førde Ekra Åse Mortensen  Grethe Berdahl 

kvinnekontakt  sekretær  styremedlem 
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Årsberetning fra kommunestyregruppa 
2021 
Kommunestyregruppa 
Det har vært god kontakt mellom styret og kommunestyregruppa i 2021, og leder, nestleder 
og sekretær har jevnlig møtt på gruppemøtene. Kommunestyregruppa består av Marit 
Grefstad (gruppeleder), Bjørnar Birkedal, Ailen Roaas, Jarle Christiansen, Anne Merete 
Holmberg, Rita Wold og Håvard Røiseland. Jon Selås og Anders Bjerkholt er fast møtende 
varaer. 
Kommunestyregruppa har faste gruppemøter annenhver mandag. Gruppa møter nå fysisk på 

møterom Ibsen, Rådhuset. 

Formannskapet 
Marit Grefstad og Håvard Røiseland er faste medlemmer i Formannskapet. I 2021 var det 15 møter.  
Alle møtene ble gjennomført digitalt det første halvåret grunnet pandemien.  
Det har vært gjennomført et dialogmøte med GEU og Grimstad Næringsforening, og oppfølging av 
næringsundersøkelsen 
Det ble behandlet 136 saker i Formannskapet i 2021. 
Oppdatering av budsjett/regnskap og pandemien har vært i alle møter vært i fokus. 
Håvard Røiseland har vært medlem i underutvalget for det interkommunale planarbeidet til E-18. 
Alle møtene har vært digitale. Trasevalg er nå bestemt og det jobbes mer med detaljplanlegging som 
et forprosjekt. Planen er en endelig avklaring i løpet av 2022.  

Kommuneplanutvalget 
Marit Grefstad og Håvard Røiseland møter fast her som Formannskapsmedlemmer. 
Kommuneplanutvalget behandler overordnede kommunale plansaker. Det har vært 8 møter og 13 
saker til behandling. 
Det har vært et arbeidsmøte om kommunens planstrategi for denne kommuneperioden.  

Administrasjonsutvalget 
Marit Grefstad og Håvard Røiseland møter fast her som Formannskapsmedlemmer. 
Administrasjonsutvalget behandler saker som berører de ansatte.  
Saker som omhandler nye stillinger / reduksjon i bemanning, økonomirapporter, sykefravær, 
heltidsarbeid, varslingsrutiner, arbeidsmiljø og budsjettprosessen har spesielt vært i fokus. 
Det har vært 8 møter og det ble behandlet 14 saker i Administrasjonsutvalget i 2021. 

Teknisk utvalg 
Arbeiderpartiets representant i teknisk utvalg er Anne Merete Holmberg. 
Vi har i løpet av året hatt 10 møter, og behandlet 204 saker. Møtene har tidels vært svært lange, 
rekorden er fjorten timer! 
Vi starter som regel med befaringer, som er svært nyttige før saksbehandlingen. Det skjer ofte at vi 
skifter syn på saken etter å ha vært på stedet og sett hvordan det ser ut. Nå har vi også fått en 
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oppegående landbruksnemd, og vi følger deres avgjørelser. Vi behandler reguleringsplaner, annen 
utbygging, saker i strandsonen og diverse klagesaker. Det ender ofte med 4-3 avgjørelser, med AP,SV 
og MDG i mindretall; men vi får flere ganger medhold hos Statsforvalteren i de sakene som går dit. 
 
Noen saker kommer til behandling flere ganger etter større eller mindre endringer fra utbygger, og 
fra min side er det svært frustrerende at de ikke evner å forholde seg til vedtatte reguleringsplaner, 
men hele tiden må utfordre dem, som f.eks. boligprosjektet Smørsund. 
Det er et svært interessant utvalg å sitte i, selv om det medfører mye sakspapirer, henvendelser fra 
innbyggere og lange møter. 

Oppvekst- og utdanningsutvalget 
Arbeiderpartiets medlemmer i utvalget er Rita Storvik Wold og Bjørnar Birkedahl. Sistnevnte er 

utvalgets leder. Totalt for året 2021 ble det gjennomført 8 møter. Utvalgets leder var sykmeldt første 

halvdel av året og nestleder Arne Kristian Ekra (V) fungerte som leder. 

Det ble behandlet både politiske saker, som har vært i flertall, og referatsaker. 

Året har også vært et år hvor flesteparten av møtene har foregått på Teams. Det har ikke gitt oss den 

muligheten vi ønsket om å få kunne komme rundt på skoler og barnehager i kommunen.  

En av de viktigste sakene som har vært oppe i utvalget har vært bygging av ny skole på Vik og i 

Holvika. Etter en del press ble byggingen av skolen i Holvika fremskyndet. Debatt omkring midlertidig 

modulskole i Holvika har vært et tema. Utvalget har blitt løpende, og godt, orientert om prosessen 

for begge skolene. 

Tidlig våren 2021 tiltrådte Anne Grete Glemming som ny kommunalsjef Oppvekst og kultur.  

Utvalgsmøtene har blitt gjennomført på en saklig og god måte med gode diskusjoner.  

Helse- og omsorgsutvalget 
Utvalget har 7 representanter, fordelt på Høyre, Krf, Venstre og Ap. Bjørg Eide, Krf er 

utvalgsleder. 

Partiet har to faste representanter i utvalget, Jarle Christiansen og Ailen Roaas. Vi har 

vararepresentanter fra Rødt og Sv. Disse har møtt på en del møter grunnet lovlig fravær.  

Kommunalsjef Helse, Aase S. Hobbesland, møter fast i utvalget og det møter 8 – 13 

enhetsledere, rådgivere og andre fra administrasjonen i hvert møte ut fra hvilke saker som 

skal opp i utvalget.  

Utvalget har hatt 9 møter med varighet fra kl. 10.00 til kl. 16.00. Det er et særdeles aktivt 

utvalg med mange saker i hvert møte. Utvalget har to faste poster, - orientering om økonomi 

og ledelse. I tillegg har det vært fra 4 til 8 orienteringssaker og mellom 8 og 17 politiske saker 

i hvert møte.  

Partiets representanter er aktive i utvalget og fått gjennomslag for flere saker. Noen 

enstemmig vedtatt og noen med flertall, - de samme sakene er dessverre blitt nedstemt når 

de er gått videre til Kommunestyret.   
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Utvalget har ikke kunnet avholde møter på ulike institusjoner ol, grunnet smittesituasjonen. 

Noen få fysiske møter har vært avholdt på I4Helse og de fleste møter har vært holdt i Teams. 

Kultur- og miljøutvalget 
 

Landbruksnemnda 
Nemda består av 5 medlemmer der partiet har vært representert av Olav Stiansen. 

Varamedlem er Brit Eskedal og Jarle Christiansen. 

Etter lang tid der landbrukssaker ble behandlet på delegert myndighet. Ble det bestemt 

politiske at disse sakene skulle behandles i den valgte landbruksnemd igjen. 

Så i fra mars og ut året har det vært behandla saker som berører landbruket i kommunen i 

den valgte landbruksnemda igjen. Det har vært 7 møtedager. Det har også vært en del 

befaringer. 

Landbruksnemda har også hatt møte med skogeierlaget og landbrukslaget i kommunen, der 

det ble henta inn synspunkter fra disse. 

Eldrerådet 
Anne Førde Ekra er Arbeiderpartiets representant i eldrerådet. Eldrerådet har hatt 8 møter i 2021. Vi 

får en del henvendelser om saker om berører de eldre, disse tar vi med til formøtet og drøfter. Vi 

sender inn forslag om hva vi vil ha rede på. En representant er med på pårørende-møte på Feviktun, 

Frivolltun og Berge Gård. Disse møtene har ikke vært holdt det siste året på grunn av korona-

pandemien. Undertegnede har hatt digitale møter med hjemmesykepleien 1 gang i måneden. Dette 

har blitt formidlet videre til eldrerådet. 14.10.2021 var alle eldrerådene i Agder samlet til møte på 

Caledonien hvor emnet var «Vi eldre og den digitale verden». Det var utrolig lærerikt, mange 

spennende og interessante perspektiver ble løftet frem. Eldrerådet ser frem til et nytt arbeidsår, og 

håper på at hverdagen snart kan komme tilbake til det normale, slik at vi kan møtes mer fysisk.  

Innvandrerrådet 
Rådet har 7 representanter, fordelt på SV, Erik-Andre Albrecht 

(uavhengig) og fem med innvandrer bakgrunn. Lederen er Jaziar 

Radianti. Vi har 7 vararepresentanter, 5 med innvandrerbakgrunn, 

Anne Merete Holmberg (AP) og Kjetil Glimsdal (Krf). Faste møter i 

rådet er 8-10 ganger i året. Rådet har hatt 9 møter med varighet fra 

kl. 16.00 til kl. 18.00 med rådgivere og andre fra administrasjonen i 

hvert møte ut fra hvilke saker som skal opp i kommunestyret. Rådet 

hadde 3-4 saker i hvert møte pluss internsaker fra innvandrerrådet, 

og det har totalt vært 20-25 saker til behandling. Også har rådet 

sendt egne saker til behandling i Grimstad kommune. 
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På grunn av Covid-19 har rådet avholdt to fysiske møter i Grimstad kommune og resten var via 

Teams. Rådet gjør en veldig god innsats. 

Mohamed Altamimi er administrator på Facebook. Møteprotokoller og nødvendige opplysninger 

legges ut på innvandrerrådet FB.   

Mohamed Altamimi er aktiv i fremtidens møteplasser og inspirasjons- og idédugnadsmøte om NAV. 

Det er gjennomført flere møter via Teams med alle deltakere fra forskjellige regioner i landet. 

Jaziar Radianti og Mohamed Altamimi er aktive i felles brukerutvalg NAV Arendal og NAV Grimstad. 

Det er gjennomført et møte med NAV Arendal og NAV Grimstad. Flere møter blir i 2022. 

Rådet avholdte en sommerfest i 2021, der varaordfører og representanter ble bedre kjent med 

hverandre. 

Innvandrerrådet hadde et 

dialogmøte med NAV direktør 

Øystein Fritzen og Heidi Pleym 

på Rådhuset. Vi diskuterte 

forskjellige spørsmål om 

arbeidsledighet blant 

innvandrere i Grimstad. Mange 

var interessert til å delta i møtet 

for å stille direkte spørsmål til NAV. Møtet vellykket og vi satser på flere slike møter i fremtiden. 

Rådet ønsker seg flere saker i 2022, slik at de kan engasjere seg mer og kan bidra i samfunnet. 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
Arbeiderpartiet har ikke noe medlem i dette rådet. 

Museumsrådet 
Arbeiderpartiet har ikke noe medlem i dette rådet. 

Valgstyret 2020 – 2023 
Håvard Røiseland er valgt som leder for dette styret. Det har vært gjennomført 5 møter dette året. 

Fokus har vært rekruttering og valg av stemmestyrer, samt se til at årets Stortingsvalg ble 

gjennomført med godt smittevern, og på en demokratisk måte. Opptellingen viste svært mange 

forhåndsstemmer og relativt høy valgdeltagelse.  

Kontrollutvalget 
Anders Bjerkholt var leder frem til 29.04.21 da Arne August Larsen overtok. Inger Therese Nytræ fast 

medlem i utvalget. Leder og medlemmer deltok på KU lederskolen og høstkonferansen til Kontroll og 

revisjon i kommunene (NKRF)/ Vestfold, Telemark og Agder kontrollutvalg (VETAKS). 

Det har vært avholdt 7 møter i utvalget og behandlet 58 saker. 

Med bakgrunn i ønske om klargjøring av forholdet mellom Kommunestyret og Kontrollutvalget er det 

blitt utarbeidet eget reglement for Kontrollutvalget med tydeligere rutiner og prosesser.  
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Det er gjennomført en forvaltningsrevisjon av psykisk helse og rus med rapport. Videre en 

Eierskapskontroll med Grimstad eiendomsutvikling AS  

Den planlagte forvaltningsrevisjon av barnevernet ble utsatt, da Statsforvalteren har utført en 

gjennomgang av tjenesten. Kontrollutvalget har fulgt nøye med på hvordan administrasjonen 

planlegger og lukker de mange pålegg fra Statsforvalters gjennomgang. Dette blir videre fulgt opp i 

2022. 

Det har vært arbeidet med klargjøring av rutiner og forvaltningsmessige rammer for samarbeid i 

Jussnettverket mellom Grimstad og Arendal. 
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____________________ ______________________  _______________________ 
Marit Grefstad   Håvard Røiseland   Ailen Roaas 
Gruppeleder   Kommunestyrerepresentant  Kommunestyrerepresentant 
 
 
____________________ ______________________  _______________________ 
Bjørnar Birkedahl  Jarle Christiansen   Rita Storvik Wold 
Kommunestyrerepresentant Kommunestyrerepresentant  Kommunestyrerepresentant 
 
 
____________________ 
Anne Merete Holmberg 
Kommunestyrerepresentant 
 
  

https://vetaks.no/wp-content/uploads/2021/11/Eierskapskontroll-Grimstad-eiendomsutvikling-AS-april-2021.pdf-1.pdf
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Valgkomiteens forslag 2022 
Valgforslaget ble lagt frem av leder i valgkomiteen, Marit Grefstad. 
Leder av lokallaget var ikke til stede da valgkomiteen drøftet, og vedtok, forslaget til leder i 
lokallaget. 
 
Styret 

  

Leder David B. Tharaldsen 1 år igjen 

Nestleder Åse Mortensen 2 år igjen 

Kasserer Anders Bjerkholt 2 år igjen 

Medlemsansvarlig Dag Øverland 1 år igjen 

Styremedlem/ kvinnekontakt Anne Førde Ekra 1 år igjen 

Sekretær Mohamed Altamimi 2 år igjen 

Styremedlem Maria Langeland Kiland 1 år igjen 

Styremedlem William Haddeland 1 år igjen 

Styremedlem Brit Eskedal 2 år igjen 

  AUF representant    

1.mai komite Styret*  

Revisorer Irena Gierstae  
 

 

Valg- 

komite 

Leder Håvard Røiseland  

  Inger Theresie Nytræ  

  Brit Eskedal  

Deltaker i Representantskapet David B. Tharaldsen  

Åse Mortensen  

Maria Kiland-Langeland  

  1.ste vara Bjørnar Birkedahl  

  2.dre vara Rita Wold   

  3.dje vara Inger Theresie Nytræ  

Fylkespartiets årsmøte David B. Tharaldsen  

Åse Mortensen  

Maria Kiland- Langeland  

Per Kristian Finstad  

Irena Gierstae  

  1.ste vara Rita Wold  

  2.dre vara Håvard Røiseland  

  3.dje vara Brit Eskedal  

  4.dje vara Dag Øverland  

  5.dje vara Ailen Roaas  

Kontakt mot Brønnøysundregisteret Anders Bjerkholt  

Redaktører Facebook og nettside Anders Bjerkholt  

Mohamed Altamimi  

Åse Mortensen   

* Styret plukker ut to, som sammen med medlemmer i Rødt og SV og evt. LO danner komité. 


